
Protokół nr 48/2013

posiedzenia Komisji Komunalnej

Rady Miasta Luboń

z dnia 12 września 2013 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr. 1 ]

Porządek posiedzenia:

1. Sprawa budowy drogi łączącej Miasto Luboń z Gminą Komorniki (ul. Poznańska)
2. Sprawa zaliczenia ul. Żabikowskiej i ul. Sobieskiego do kategorii dróg powiatowych.

Komisja w dniu dzisiejszym gościła w UM Luboń, wicestarostę Tomasza Łubińskiego oraz 
członków komisji Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury Rady Powiatu Poznanskiego. 

Ad. 1
Burmistrz Szmyt przygotował pisemną, (zał. Nr 2) krótką historię starań Miasta Lubonia o 
zmianę statusu na drogę powiatową dla wybranych ulic w mieście. 
Intensywne starania rozpoczęto w roku 2007, wtedy to miasto przedstawiło Starostwu 
propozycję zmiany statusu ciągu ulic :Żabikowska/Sobieskiego/Kościuszki/11 Listopada. 
Druga propozycja to ciąg ulic Żabikowska/Sobieskiego/Kręta. W związku z podjętą przez Miasto
Luboń ostatnią inwestycją, pojawiła się trzecia propozycja, która ma silne poparcie Wójta 
Komornik oraz Sołtysa Wir, a chodzi o ciąg ulic Żabikowska/Poznańska. 

Członków komisji oraz burmistrzów i  pracowników urzędu, oprowadził po budowie 
przedstawiciel Inwestora Pan Maciej Misan. Pan Misan opisał charakter przyszłej działalności 
obiektu oraz zdeklarował uruchomienie obiektu w grudniu br. Poinformował również, że plac 
budowy pod Mcdonalds został wyodrębniony  a inwestycja ma powstać latem 2014 roku. 
Grupa Intermarche, przewiduje również na tym terenie powstanie stacji paliw.
W ramach inwestycji przewidziane są trzy wjazdy : z ul. Żabikowskiej ( przewidziany dodatkowy
pas ruchu), Paderewskiego oraz Powstańców Wlkp.
Po oględzinach, komisja komunalna stwierdziła, że inwestycja nie narusza ustaleń Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Luboń.

Przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie uchwały

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.

Nieobecny/na radna  R.Mania, J.Mączkowiak

Wynik głosowania:

za przyjęciem wniosku           –  8 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0 radnych

Komisja wydala pozytywna opinię.



Ad.2
Protest mieszkańców dot. ominięcia ich posesji w bieżącej inwestycji kanalizacji sanitarnej (zał.
nr 2). Mieszkańcy otrzymali pisemne wyjaśnienie zaistniałej sytuacji oraz deklarację Burmistrza
Miasta, że poczyni działania w kierunku skanalizowania całej ul. Rydla.

Przewodniczący poddał pod głosowanie stanowisko Burmistrza

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.

Nieobecny/na radna  R.Mania, J.Mączkowiak

Wynik głosowania:

za przyjęciem wniosku           –  8 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0 radnych

Komisja podtrzymała stanowisko Burmistrza.

Przewodniczący

Sekretarz

 


